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Bartłomiej Dyba-Bojarski

Radny Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację z dnia 30 marca 2022 r. (uzupełnionej pismem 
z dnia 21 kwietnia 2002 r.) dotyczącą uszkodzeń pojazdów powstałych w wyniku dziur 
w jezdniach, przekazuję następującą odpowiedź:

W okresie od 1.01.2021 r. do 31.12.2021 r. zgłoszono 2796 szkód polegających 
na uszkodzeniu pojazdów w związku ze złym stanem nawierzchni. 
Z tytułu tych szkód wypłacono 2 626 337,76 zł odszkodowań.

W okresie od 1.01.2022 r. do 31.03.2022 r. zgłoszono 2629 szkód polegających 
na uszkodzeniu pojazdów w związku ze złym stanem nawierzchni. 
Z tytułu tych  szkód wypłacono 1 099 683,34 zł odszkodowań.

Mając na uwadze aktualnie zgłoszone roszczenia, suma ubezpieczenia 
ustanowiona w ubezpieczeniu odpowiedzialności cywilnej, jest wystarczająca 
na pokrycie roszczeń związanych z uszkodzeniem pojazdów w wyniku istniejących 
ubytków w jezdni jak i zgłoszonych z innych tytułów. 

                  

    Adam PUSTELNIK
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